
 

 

Generalforsamling lørdag den 7. februar 2024 kl. 18.00 

i Sidesporet, Ahlgade 18, 4300 Holbæk. 

 

Dagsorden iflg. vedtægterne: 

1. Valg af dirigent. 

Conni Valentin Pedersen blev valgt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

3. Valg af referent. 

Berit Andersen 

 

4. Valg af stemmetællere. 

Afventer om vi får brug for det. 

 

5. Bestyrelsens beretning. 

Beretningen var udleveret til deltagerne. Formanden læste den op, og der var enkelte bemærkninger. 

 

6. Regnskab 2023. 

Formanden gennemgik regnskabet, der endte ud med et mindre underskud end budgetteret. 

 

7. Drøftelse af aktiviteter i kredsen. 

Der var en rigtig fin debat omkring aktiviteter i kredsen og gode prioriteringer og forslag, som 

bestyrelsen vil arbejde videre med. 

 

8. Budget. 

Formanden forelagde budgettet, og kunne allerede nu fortælle, at vi ikke vil nå beløbet for § 18 

midler. Og bestyrelsen ønskede generalforsamlingens holdning til, om tiden er kommet til, at vi kan 

sløjfe udsendelse af nyhedsbreve med post til de medlemmer, der ikke har opgivet mailadresse. Især 

set i lyset af den store portostigning. 

Det var bred tilslutning til, at kredsen ikke fremover udsender nyhedsbreve med post. 

 

9. Valg af bestyrelse, herunder fastsættelse af antallet af bestyrelsesmedlemmer. 

Gisela Nørgaard Swensson og Henrik Jensen blev valgt for 2 år. 

Klavs Jeppesen meddelte, at han ønskede at udtræde af bestyrelsen. 

LinetteTroelsted blev valgt for 1 år. 

 

 

10. Valg af suppleanter. 

Det lykkedes ikke at få valgt suppleanter. 

 

11. Valg af revisor. 

Pia Langkjær blev valgt. 

 

 



 

 

12. Behandling af indkomne forslag. 

Der var ikke modtaget nogle forslag. 

 

13. Eventuelt. 

Der var spørgsmål om, vi indgik i samarbejde med andre foreninger og og vi indgik i samarbejde 

med Osteoporoseforeningen i forhold til tandskader på grund af medicin.  

Formanden fortalte, at vi indgår i samarbejde med andre lokale foreninger og nævnte 

PatientParaplyen i Holbæk og samarbejdet under Frivilligcentret i Slagelse. 

Formanden oplyste, at samarbejde omkring tandskader på grund af medicin foregår via 

landskontoret. Kredsen indgår ikke i sådanne samarbejder. 

Der var ønske om større kendskab til Epilepsiforeningen hos behandlerne, og at de huskede at oplyse 

ny diagnosticerede om foreningen. 

 

 

 

 

 

 

 

Berit Andersen, formand  Conni Valentin Pedersen, dirigent 


